

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 10:00 a.m. to 10:10 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：10:00 a.m.至 10:10 a.m.

Page 頁1/2

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
1A	ML2UC492D	4A	CT2UC467D	7A	ML2UC102E	10A	CT2UC335E	13A	ML2UC376D
1B	CT2UC404E	4B	RC2UA657E	7B	ML2UC167E	10B	RG2UA059D	13B	CT2UC608E
1C	CT2UC371D	4C	CT2UC177E	7C	CT2UC334D	10C	CT2UC582E	13C	CG2UA339E
2A	ML2UC287D	5A	ML2UC422E	8A	HK2UA220E	11A	CT2UC617E	14A	CT2UC258E
2B	ML2UC379Z	5B	RC2UA634E	8B	CT2UC066E	11B	ML2UC310D	14B	CT2UC645D
2C	RC2UA642D	5C	ML2UC299E	8C	RG2UA046D	11C	ML2UC362E	14C	ML2UC311D
3A	RC2UA699E	6A	CT2UC277E	9A	RC2UA798E	12A	RC2UA644E	15A	ML2UC272D
3B	CG2UA315E	6B	CG2UA394D	9B	CT2UC370E	12B	ML2UC120D	15B	ML2UC047D
3C	ML2UC158D	6C	CT2UC236E	9C	CT2UC432E	12C	ML2UC471D	15C	ML2UC218E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 10:00 a.m. to 10:10 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：10:00 a.m.至 10:10 a.m.

Page 頁2/2

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
16A	CT2UC308E	19A	RC2UA647E	22A	RC2UA701D	25A	RC2UA667E	28A	CT2UC301E
16B	ML2UC194D	19B	ML2UC031D	22B	CT2UC281D	25B	RC2UA662E	28B	ML2UC099D
16C	RC2UA740D	19C	CG2UA306D	22C	RC2UA691D	25C	CT2UC435E	28C	ML2UC382E
17A	CG2UA322E	20A	CT2UC506D	23A	CT2UC547D	26A	CT2UC148E	29A	ML2UC116E
17B	CG2UA352E	20B	ML2UC290Y	23B	ML2UC155E	26B	RC2UA671E	29B	ML2UC491D
17C	CT2UC255D	20C	RA2UA051E	23C	HK2UA209E	26C	ML2UC104E	29C	RC2UA739D
18A	RC2UA774E	21A	CT2UC372E	24A	CT2UC292E	27A	CT2UC417E	30A	RC2UA804E
18B	ML2UC509E	21B	HK2UA187E	24B	HK2UA182E	27B	CT2UC326D	30B	ML2UC513D
18C	CT2UC321D	21C	ML2UC163E	24C	CG2UA393E	27C	ML2UC013D	30C	CT2UC136E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

87471585.2